



Udgaard

Bestyrelse dagsorden d. 19.03.21

- **Valg af referent.**
(Det er vedtaget i sidste bestyrelsesmøde at formanden er dirigent fremover).
Referent - (Jim Gislinge).
- **Siden Sidst** – Opgaver fra sidste bestyrelsesmøde.
 - Lasse skal lave et opslag vedrørende Fønixs turneringen
 - *Er blevet gjort*
 - Lasse skal tage kontakt til Erik, for at hoppe os ud af middelaldermarkedet for i år.
 - *Er blevet gjort*
 - Lasse, Jarl og Joakim får sendt dokumenter til DUF-indsamling
 - *Er ikke blevet gjort, bliver overstået efter dette bestyrelsesmøde*
 - Lasse sæsonsøgning til lokaler.
 - *Er blevet gjort*
 - Melissa får taget kontakt ift. Turneringsdagene.
 - *Er blevet gjort, Jesper og Daniel*
 - Joakim kigger på at lave custom emojis til Discorden.
 - *Er blevet gjort*
 - Jarl kontakter Bifrost, i forhold til forkert skrevet navn af vores forening.
 - *Bliver gjort til næste gang*
- **Ny hjemmeside.** v. Joakim & Jim
Jim kigger på en wordpress løsning og kommer med en estimering af tid for opsættelse af dette og website søndag d. 21/3.
Deadline for website sat til slut sommer 2021
- **ForeningLet.** v. Jarl
Jarl kigger på det til næste gang
- **Update på projekter.** v. Lasse
Bliver et fast punkt fremadrettet



- **Eventuelt.**

Hempel deltager i Fønixs generalforsamling, da han flytter til Odense i en 3 måneders tid.

- **Til næste gang**

- Jarl kigger på ForeningLet
- Lasse, Jarl og Joakim får sendt dokumenter til DUF-indsamling
- Jarl kontakter Bifrost, i forhold til forkert skrevet navn af vores forening.
- Hempel snakker med Gregers om roll20 status